
Pjanic: Mam nadzieję, że wygramy play-off

News - ASRoma.pl

Przed najważniejszym zadaniem, jeśli chodzi o graczy Romy, którzy

wystąpią w meczach drużyn narodowych, staną Miralem Pjanic i Edin

Dzeko. Bośniacy bowiem zmierzą się w piątek i poniedziałek z Irlandią w

meczach o awans na Euro. Pomocnik Romy udzielił przy tej okazji wywiadu

dla Radio Sarajevo. 

 

- Myślę, że podnieśliśmy się po fatalnym początku eliminacji, doszliśmy do play-

offów i mam nadzieję, że je przejdziemy. Nie możemy stracić gola w pierwszym

meczu, spróbujemy wygrać i awansować na Euro. Mamy nadzieję mieć wsparcie

kibiców. Gra dla twojego kraju to przede wszystkim spełnienie marzeń, jedynym

celem jest sukces Bośni. I tak jak awansowaliśmy po raz pierwszy na Mundial, mam

nadzieję, że to samo zdarzy się, jeśli chodzi o Euro.
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